
Rada Gminy Piaski 

Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr 6/2019 

 

6 Posiedzenie w dniu 12 grudnia 2019  

Obrady rozpoczęto 12 grudnia 2019 o godz. 08:00, a zakończono o godz. 08:40 tego samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Dariusz Naskręt  

3. Hanna Powicka  

4. Beata Tyrakowska  

5. Maria Wesołek  

 

Grażyna Andrzejewska – nieobecna usprawiedliwiona  

 

Zaproszeni goście: 

 

1. Elżbieta  Karolczak – Skarbnik Gminy 

2. Witold Furmaniak – Inspektor ds. Inwestycji i Zamówień Publicznych 

 

Tematy posiedzenia:  

1.Stan wykonania zadań inwestycyjnych za 3 kwartały 2019r. 

2. Kontrola dotacji przyznanych w roku 2019 na dofinansowanie kosztów. 

3. Kontrola wydatków przeznaczonych na zadania z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej za 3 

kwartały 2019r. 

4. Przeanalizowanie zaległości za odpady komunalne. 

 

Ad. 1. Stan wykonania zadań inwestycyjnych za 3 kwartały 2019r. 

Stan zadań wykonania zadań inwestycyjnych szczegółowo przedstawił Inspektor ds. Inwestycji i zamówień 

publicznych, Pan Witold Furmaniak  

 

Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag do przedstawionych informacji.  

Informacja o inwestycjach stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 2. Kontrola dotacji przyznanych w roku 2019 na dofinansowanie kosztów. 

Kontrolę dotacji przyznanych w 2019 roku na dofinansowanie kosztów szczegółowo omówiła Pani Elżbieta 

Karolczak, Skarbnik Gminy.  

W trakcie omawiania poruszono temat dotacji na przydomowe oczyszczalnie ścieków.  

Wójt poinformował, że zmieniły się interpretacje do Ustawy. W interpretacji wskazano, że osoby ubiegające się 

o dofinansowanie na przydomowe oczyszczalnie ścieków w pierwszej kolejności będą musiały mieć pozwolenie 

wodno – prawne, które jest kosztowne. Nie wiadomo ilu mieszkańców zgłosi się o dofinansowanie.  

Radny Dariusz Naskręt zaproponował aby środki, które zostaną z dofinansowań na  przydomowe oczyszczalnie 

przeznaczyć  na dofinansowanie zakupu pieców dla poprawienia jakości powietrza w gminie.   

Wójt odpowiedział, że jest taki zamysł lecz w pierwszej kolejności należy poczekać na wnio0ski o 

dofinansowanie przydomowych oczyszczalni.   

 

Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag do omawianych dotacji.  

Wykaz dotacji stanowi załącznik do protokołu.  

 

Ad. 3. Kontrola wydatków przeznaczonych na zadania z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej 

za 3 kwartały 2019r. 

Skarbnik Gminy poinformowała o wydatkach przeznaczonych na zadania z zakresu ochrony środowiska i 

gospodarki wodnej za 3 kwartały 2019r.  

Omówiła miedzy innymi wydatki na : 

- budowę kanalizacji na ul. Warszawskiej – kwota 75 000 zł 

- dofinansowanie przydomowych oczyszczalni ścieków – 42 500 zł 

- budowa sieci wodociągowych i kanalizacyjno-sanitarnych Grabonóg Piaski 



- zakup drzew – nasadzenia 3 000 zł 

 - plakaty i sprzątanie świata (rękawice, worki itd.) – 800 zł  

  

Kwota przeznaczona na wydatki z zakresu ochrony środowiska i gospodarki wodnej za trzy kwartały 2019r. to 

617 500,00 zł  

 

Komisja nie wniosła uwag do przedstawionych wydatków.  

  

Ad. 4. Przeanalizowanie zaległości za odpady komunalne. 

Informację o zaległościach za odpady komunalne złożyła Pani Elżbieta Karolczak – Skarbnik Gminy.  

 

Radny Dariusz zwrócił na problem przedsiębiorców, którzy do końca roku 2019r. mają obowiązek wpisać się do 

rejestru Bazy Danych Odpadowych. Poinformował, że nie ma konkretnej informacji, którzy przedsiębiorcy 

powinni się wpisać do BDO, trudno również połączyć się telefonicznie z Urzędem Marszałkowski. Dodał, że 

kary za nie wpisanie się do BDO są bardzo wysokie.  

Komisja Rewizyjna przeprowadziła dyskusję na temat odpadów.  

  

Komisja Rewizyjna nie wniosła uwag do przedstawionych zaległości.  

Analiza zaległości za odpady komunalne stanowi załącznik do protokołu.  

 

Wolne głosy. 

Hanna Powicka zapytała o wycinkę drzew na cmentarzach. Poinformowała, że na cmentarzu w Strzelcach 

Wielkich zostały wycięte zdrowe drzewa. Dodała, że drzew nie wolno wycinać na wiosnę w okresie lęgowym 

ptaków oraz zimą gdy w drzewach zimują nietoperze.     

Wójt poinformował, ze sprawą wycinki drzew na cmentarzu zajmuje się Proboszcz Parafii.  

 

 Na tym posiedzenie komisji zakończono. 

 

Podpisy członków Komisji Rewizyjnej 

1. Tyrakowska Beata – zastępca przewodniczącej komisji   ________________________________ 

2. Naskręt Dariusz – członek komisji    ________________________________ 

3. Powicka Hanna – członek Komisji    ________________________________ 

4. Wesołek Maria – członek Komisji    ________________________________ 

 

 

Podpisy kontrolowanych    

1. Elżbieta Karolczak – Skarbnik Gminy     _________________________________ 

 

2. Witold Furmaniak – Inspektor ds. IZP    _________________________________  

 

 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


